
 
  
 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 2 2024/2025 
 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 24. september 2024 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 
 

Møde. NR. 2 – 2024/26 

Tilstede 

Forældre: Mette Møller Sørensen, Lotte Sancheze, Jesper Skovfoged 
Iversen, Christina Lund Christiansen, Marianne Dyreholt, Kirsten 
Borchsenius, Margit Toney Thomsen 
 
Medarbejdere: Kim Møller Heller, Eva Andersen 
 
Ledelse: Søren Fini Christensen 

 
Elevråd: Noah Fogde og Mathilde Holmgaard 

Afbud 

Forældre: Julie Greve Møller Jensen, Thomas Dahlenborg Christensen 
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse: Lars Frisch, Mette Grønborg Thompson 

 
Elevråd:  

Dagsorden  

1. Nyt fra elevrådet 
Orientering fra elevrådet 
 

Punkt til beslutning 
 

Elevrådet er blevet budt velkommen af 
bestyrelsen. Noah er valgt som formand og 
Mathilde er næstformand. Elevrådet har haft 
besøg af Danske Skoleelever sammen 
resten af vores elevråd. Elevrådet har 
drøftet hvad der skal ske på skolen.  
Fælleselevrådet har haft en fællesskabsdag. 
De mindste klasser vil blive repræsenteret i 
et minielevråd, hvor der vil være 
repræsentanter fra 4.-9. klasse med. Det er 
også planen at holde fællesmøder. Elevrådet 
hjælper med at planlægge 
klippeklistredagen og elevrådsdagen til 
foråret.  
 



 
Fælleselevrådet skal mødes med 
borgmester Marie Stærke. Undervisning, 
trivsel og nikotinforbrug er de enmer, som 
Fælleselevrådet har på som dagsordnen i 
det kommende skoleår. Politikkerne har 
bedt fælleselevrådet drøfte skærmforbrug 
og Sex, Samfund og Familie. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

3. Høring på Køge Kommunes ferieplan 
Skoleudvalget besluttede på sit møde den 4. 
september at sende forslag til ferieplan for 
skoleåret 2025/26 i høring hos 
skolebestyrelserne. Skolebestyrelsen bedes 
beslutte om den ønsker at indgive et 
høringssvar. Dagsordenspunkt og forslag til 
ferieplan er vedhæftet.  
 
 

Punkt til orientering 
 

Skolebestyrelsen har ingen kommentarer til 
ferieplanen.  

4. Budget 2024 Køge kommune 
Byrådet har indgået en budgetaftale, aftalen 
kan ses her: https://www.koege.dk/om-
koege-kommune/oekonomi-og-
takster/vedtagne-budget-for-2024-2027 
Bestyrelsen drøfter de konsekvenser, der er 
for Kirstinedalsskolen. 
 

Punkt til drøftelse 
 

Kirstinedalsskolen har fået 22 millioner til 
ombygning af skolen og tilpasning til at 
være en 3-sporet skole.  

5. Princip vedr. bad 
Bestyrelsen får fremlagt de kommentarer, 
som medarbejderne har til princippet og 
bedes beslutte, om kommentarerne giver 
anledning til at ændre vores princip.  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Varmere vand og sæbe er et ønske fra 
eleverne.  
 
Gulvet er mega klamt i KNSC. 
 
Indskoling/mellemtrin ønsker, at de 
nuværende baderegler bibeholdes.  
Udskolingen oplever, at baderummene er 
ulækre, og gulvene er kolde. 
 
Det kan ikke være rigtigt, at pigerne skal 
være utrygge for, at der er nogle drenge, 
der åbner døren ind til pigeomklædningen.  
 
Bestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe, 
der sammen med en udskolingslærer 
kommer med et forslag til et nyt princip. 
Lotte og Jesper deltager i arbejdsgruppen.  
  

6. Opfølgning på forældremøder 
Bestyrelsesmedlemmerne orienter om de 
emner, som har fyldt på forældremøderne. 
 

Børnehaveklasserne: Konflikthåndtering 
fylder i børnehaveklassen. Spørgsmål 
omkring forældremødet skal afholdes fælles 
for alle forældre.  

https://www.koege.dk/om-koege-kommune/oekonomi-og-takster/vedtagne-budget-for-2024-2027
https://www.koege.dk/om-koege-kommune/oekonomi-og-takster/vedtagne-budget-for-2024-2027
https://www.koege.dk/om-koege-kommune/oekonomi-og-takster/vedtagne-budget-for-2024-2027


 
Punkt til drøftelse 

 
 
1. årgang: Intet nyt 
2. årgang: Vikarprincippet fyldte meget på 
årgangen. Fokus på kvaliteten af 
fagligheden, når der er medarbejdere, der 
rejser. Princip vedr. bad fylder også. 
Drøftelse af mobilprincippet vedr. ure, som 
nogle enkelte forældre var utilfredse med.  
4. årgang: Intet nyt 
5. årgang: De var glade for den nye 
mobilpolitik. 
6. årgang: Opfordring til at skolen stiller 
hovedtelefoner til rådighed.  
9. årgang: Intet nyt 
 

7. Sikker skolevej 
Bestyrelsen bedes drøfte sikker skolevej, 
samt beslutte om drøftelsen giver anledning 
til at sætte tiltag i gang.  
 

Punkt til beslutning 
 

Forældrehenvendelser omkring manglende 
fodgængerfelt i rundkørslen ved 
Ølsemaglevej.  
 
Bestyrelsen nedsætter en arbejdsgruppe 
bestående af Marianne, Christina og Martin. 
Søren indkalder til et møde og finder ud af, 
hvem vi skal kontakte på Køge Kommune.  
 

8. Økonomi 
Ledelsen orienterer om det forventede 
økonomiske resultat for 2024 
 

Punkt til orientering 
 

P.t. forventer vi et underskud på ca 500.000 
kr. Resultatet er fortsat usikkert.  

9. Hvad skal bestyrelsen arbejde med det 
kommende år 
Bestyrelsen bedes drøfte hvilke 
indsatsområder, som den vil arbejde med i 
kommende valgperiode. 

Punkt til drøftelse 
 

Udsat. 

10. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 
 
 
 

Punkt til orientering 
 

 
Formanden: 
Der holdes møde i fællesskolebestyrelserne i 
løbet af næste uge.  
 
Åbent Hus: 
Vi afholder Kick Off med Louise Klinge den 
2. oktober. 
Ansættelser: 
Vi har ansat en ny skolesekretær og 
forventer at få ansat nye lærere. 
Både vores drenge- og pigehold er videre i  
skolefodbold. 
Vi får 9 praktikanter, som skal være her 
frem til maj, nogle uger, hvor de kommer 
tirsdage, og en blokpraktik i februar. 
 

11. Evt Ros til personalet i SFO’en, de er blevet 
bedre til at være til stede i rummene.  
 



 
Max. beløb til lommepenge på lejrskoler, er 
det et punkt man kan drøfte på et fremtidigt 
møde? 
 
Der skal drøftes fotofirma på næste møde.  
 
Kan skolen få et købekort til Rema 1000? 
 
Lektiecafé i klubben, kan vi indføre det? 
 
Forslag til foredrag til foråret ”Annette 
Prehn”. 
 
Afbud fra Marianne til næste møde.  
 

12. Lukket punkt 
 

 

   
 
Der serveres mad i forbindelse med mødet.  


